
ROMANIA
JUDETUL MBHEDINTI
ORA$UL BAIA DE ARAMA
CONSILIUL LOCAL

PROCES VERBAL

incheiat azi 31.oB.2O2Z,la sediul Consiliului Local al ora;ului Baia de Aram6, judelul Mehedinfi,

unde are loc Eedinta ordinar[ a Consiliului Local al oraEului Baia de Aramd, convocat5 prin Dispozilia nr.

2gl din 25.0g.2022. emis6de primarul oragului Baiade Aram5, domnul Tudorescu Ilie lon, lacare sunt

prezenti l5 consilieri din totalui de 15 consilieri in funclie, cu urmdtorul proiect al ordinii de zi:
proiectul ordinii de zi acelei de - a39 - a qedinle din cel de - al 8 - lea mandat al Consiliului Local

1 . Adoptarea procesului-verbal al gedinlei ordinare din data de 25.07 .2022;

2. proiect de hotdrAre privind alegerea preqedintelui de qedinld - iniyiator Tudorescu llie lon -
primar;

3. proiectdehot[r6re privind aprobarea repafiizdrii unorlocuinle din fondul locativ al oraqului Baia

de Aramd - iniliator Tudorescu llie lon - primar;
4. Proiect de hotdrdre pentru modificarea Hot[r6rii Consiliului Local al oraEului Baia de AramS nr.

lgl3l.O3 .2021 privind aprobarea concesiondrii prin licitalie public[ a pajiEtilor proprietatea publicd a oragului

Baia de Aramd, jude{ul Mehedin!i, rnodificatl qi completati prin Hotirdrea Consiliului Local al oraqului Baia

de Aramd nr. 12131.03.2022 - iniliator Tudorescu llie lon - primar;
5. Proiect de hot[rAre pentru aprobarea unor mlsuri cu privire la concesionarea prin licitalie publicd a

paji;tilor proprietatea publicd a oragului Baia de Aramd, judelul Mehedinli - iniliator Tudorescu llie lon -
primar,'

6. Diverse;

$edin{a ordinard se desldqur[ atAt prin mijloace electronice, printr-o platformd de videoconferin]d,
cAt gi cu prezen)afizicd a consilierilor locali care nu au asigurati conexiutlea la internet a dispozitivelor
utiiizate sau care doresc participarea fizicd. Din cei 15 consilieri locali prezenfi, T consilieri participd prin
intermediul platformei de videoconferin![, respectivi domnii consilieri Alexandru Bogdan Cezar, Ancula
Victor, Gogan Ion Petre, Sanislav Florin Lucian, $alapa Ion, Tatomir Valentin, Yirzob Toader, iar 8

consilieri participd cu prezenla fizicd, respectiv domnii consilieri, Baloi lonu! Victor, Bucianu Mirel,
Berbec Dorel, Cojocaru Ioan, Cucu lon, Cioachini llie, Martinescu Grigore Claudiu, Virzob Dorin.

Se propune suplimentarea ordinii de zi cu proiectul de hotdrdre privind desemnarea unui
reprezentant ;i a unui membru supleant al Consiliului Local al oraEului Baia de Aram6 pentru a face parte
din comisia de evaluare a probei interviu la concursul pentru ocuparea funcliei de director adjunct la
unitalile de invdldmdnt preuniversitar de stat din oraEul Baia de Aramd.

Se supune la vot ordin ea de zi, cu suplimentarea propusd, aceasta fiind aprobati in unanimitate ( 1 5
voturi ,,pentru" ).

Se supune Ia vot procesul - verbal al qedintei ordinare din data de 25.07.2022, acesta fiind aprobat
in unanimitate ( 15 voturi ,,pentru" ).

In continuare, domnul secretar general aduce la cunogtinla Consiliului Local faptul cd Hot[r6.rea
nr. 35/30.06 .2022 privind aprobarea indicatorilor tehnico - economici total investilie ,,Sistem de canalizare
qi stalii de epurare, re{ele de alimenare cu ap[ in satul NegoieEti, oraq Baia de Aramd", actualiza\i conform
OUG nr. 47/2022, a fost redactatd cu conlinutul art. 1 modificat, astfel:

,, - Se aprobd indicatorii tehnico - economici total investi[ie ,,Sistem de canalizare ;i stalii de
epurare, re{ele de alimentare cLt apd tn satul Negoie;ti, ora; Baia de Aramd", actualizali conform
O.U.G. nr. 47/20222, dupd cum urmeazd:
I ND IC ATO RI EC ONOMIC 1..

- Valoarea totald investi{ie - 12.066.43I, 58 lei cu TVA;
- Valoarea totaldfinanlare de la bugetul de stat 7.722.362, 77 cu WA;
- Valoarea totaldfinanlare de la bugetul local 1.344.068, 8l lei cu TVA,'
INDICATOR] TEHNICI

- Lungime relea apd: 10.414 ml,'



- Lungime relea canalizare : 14.520 ml;
- Nr. bran;amente apd: 300 buc,'

- Nr. foraje :2 buc;"
Acesti modificare s-a datorat prezentdrii devizului general actualizat confotm OUG 4712022 cu

valori mai mici decAt cele prezentate la data intocmirii, respectiv aprobdrii proiectului de hotirAre si

urgenlei transmiterii HCL-ului la Ministerul Dezvoltdrii.' 
in continuare, se prezintd,proiectul de hotdrAre privind alegerea preEedintelui de qedin!6.

Domnul Buncianu Mirel il propune pe domnul Cucu Ion si indeplineascl funclia de pregedinte de

gedin!6 pentru urm[toarea perioadS, respectiv august - octombne2022.
'S. 

,uprn. la vot pioiectui de hot[rdre privind alegerea pre;edintelui de qedinfd, acesta fiind aprobat

cu 14 voturi ,,pentru" Ei 1 ,,ab1inere" (Cucu lon)'
in continuare,' domnul pre;edinte de qedinld Cucu lon, prezint[ proiectul de hotdrdre privind

aprobarea repartizdriiunor locuinle din fondul locativ al oraqului Baia de Aram5, acesta fiind aprobat cu l4

voturi ,,pentru".
bomnul Tatomir Valentin aflrma cd nu participa la vot dintr-un motiv de conflict de interese.

in continuare, domnul preqedinte de Eedin!6 prezintd proiectul de hotdrdre pentru modificarea

Hot[rArii Consiliului Local al oiaqului Baia de Aramd nr. 19/31.03.2021 privind aptobarea concesiondrii

prin licitalie publicd a pajiqtilor proprietatea publicd a oraEului Baia de Aramd, judelul Mehedin{i,

modificat[ Ei completati prin HotdrArea Consiliului Local al oragului Baia de Aramd nt. 12131-03.2022.

Donnul Sanislav Florin Lucian afirmi cd a fost insdrcinat si semneze pldngerea penali din partea

Consiliului Local legat de ceea ce s-a intamplat cu licitalia data trecutS. ln situalia in care noi avem

suspiciuni, nu ar trebui sd schimb[m comisia in totalitate?. Nu am chestiune personald, doar intreb ca idee.

Domnul primar spune c[ se poate schimba comisia in totalitate.
Domnul Tatomir Valentin afirmd c6 nu este obligatoriu sd o schimb6, insd intr-adevdr este de

recomandat. Sunt niqte suspiciuni acolo, iar ca s6 le inliturdm ar trebui schimbatd comisia din rdd6cini.
Domnul primar propune sd facd parte din comisie urmdtorii funclionarii din cadrul Primdriei

oraqului Baia de Aramd:
- Bilteanu Oana Maria - consilierjuridic - membru;
- Ploscaru Petre - consilier - memebru supleant;
- Corlan Dunitru - inspector - membru;
- Dragotd Vasilic[ - referent - membru supleant;
Dornnul Cucu lon propune pentru funclia de pregedinte cu drept de vot al comisiei de evaluare pe

domnul Sanislav Florin Lucian. iar ca supleant al preqedintelui pe domnul Berbec Dorel.
Domnul Buncianu Mirel propune pentru funclia de secretar cu drept de vot al comisie de evaluare pe

domnul Baloi Ionu! Victor, iar ca supleant al secretarului pe domnul Alexandru Bogdan Cezar.
Se supune la vot proiectul de hotirdre pentru modificarea Hotdr6rii Consiliului Local al oraqului Baia

de Aramd nr. 19/31.03.2021 privind aprobarea concesiondrii prin licitalie publicd a pajiEtilor proprietatea
publicd a oraEului Baia de Aram6, judelul Mehedinli, modificatd si completata prin Hotdrdrea Consiliului
Local al oraqului Baia de Aramd nr. 12/31.03.2022, cu propunerile individulizate, acesta fiind aprobat in
unanimitate ( 15 r,oturi ,,p€ntru" ).

ln continuare, domnul preqedinte de Eedinld prezintd, proiectul de hotdrdre pentru aprobarea unor
mdsuri cu privire la concesionarea prin licitalie public[ a pajiEtilor proprietatea publica a oraqului Baia de
Aramd, j udeful Mehed in!i.

Domnul Tatomir Valentin afirmd c5 ar trebui sd mandat[m preqedintele comisie cu stabilirea datei
qedinlei de deschidere in funclie de cum se inlelege cu memebrii comisiei. Nu are rost sd-i stabilim un
program rigid, oricum sunt mai multe termene. Numai sd ne asigurdm cd este publicitatea frcutd dupd ce
luali decizia.

Domnul secretar ?ntreabd ce act administrativ se va emite de c6tre preqedintele comisie de evaluare
cu privire la stabilirea datei gedinlei publice de deschidere.

Domnul Tatomir Valentin afirm5 c[ se pot emite de cdtre comisia de evaluare hot5r6ri. Hotdrdrea
este un act decizional, aceasta se publicE" fie pe site, fie la avizier.

in urma discufiilor, consilierii locali hotdrdsc ca proiectul de hotdrdre sA fie supus votului cu
prevederile articolului 1 modiflcate astfel:



,/4RT.l. (l) Se mancJateazd pre;edintele comisiei de evaluare a ofertelor, desemnat prin HCL nr'

43/31 .0g.2022, sd stabileascd dati ;edinyei publice de deschidere a ofertelor licitaliei publice cu privire la

concesionarea pajiqt:ilor proprietatia p"OUia a oraqului Baia de Aramd' judelul Mehedin{i'

(2) Data qedintyei pubiice de dischidere a ofertelor licitayiei se va aduce la cuno;tinla publicd prin

afiqarea la ayizerul primarrei ora;ului Baia de A)amd ;i publicarea pe site-ul Primdriei ora;ului Baia de

)ramd a Hotdrdrii comisiei de evaluare emisd tn acest sens. "

Domnul primar afirma cd este de acord cu aceasti modificare.

in urma votului proiectul de hotdrare pentru aprobarea unor mdsuri cu privire la concesionarea prin

licitalie publicd a pajiqtilor proprieratea prUiica a oragului Baia de Arami, judelul Mehedinli, este aprobat

in unanimitate ( 15 voturi,,pentru" ). , , ,- - --^-. ^- --T" 
."",i.,r*", aomnrt pr.q.dint. de qedinld prezintd proiectul de hotf,rdre privind desemnarea unut

reprezentant Ei a unui memebiu supleant al consitiului Local al ora;ului Baia de Aramd pentru a face parte

din comisia de evaluare a pr.obei interviu la concursul pentru ocuparea funcliei de director adjunct la

unitalile de inv[{6m6nt preuniversitar de stat din oraqul Baia de Aram6.

Domnul secretar afirma c6 adresa de la ISJ cu aceasti solicitare a venit pe data de 28.08'2022, acesta

fiind motivul pentru care a fost suplimentatd ordinea de zi. Proiectul de hotdrdre are la bazd prevederile

ordinului Ministrului Educaliei w.45g7120217,cu modific'rile Ei completErile ulterioare. Domnul primar

a propus prin proiect ca reprezentant pe domnul Martinescu Grigore Claudiu Ei ca supleant pe domnul

Gogan lon Petre' 
-.^+ ^-.-i^^+,,1 ,{^ !.^+x.6*o ^,i.,i-rr Apccn LebruSe supune la vot proiectul de hotdrdre privind desemnarea unui reprezentant El a unul mem

supieant al bonsiliului Local al oraqului Baia de Aram[ pentru a face parle din comisia de evaluare a

probei interviu la concursul pentru ocuparea funcliei de director adjunct la unitdlile de invdldmAnt

preuniversitar de stat din oraEul Baia de Aramd, acesta fiind aprobat cu l3 voturi ,,pefltru" Ei 2 ,,ab1ineri"

(Martinescu Grigore Claudiu, Gogan Ion Petre).

in continuare, domnul Alexandru Bogdar-r Cezar afirmd ca a venit Eedinla trecutd cu un amendament

in leg6tur6 cu dotarea Cdminului Cultural de la MirdEegti. Am avut diculii qi vreau si vd aduc la cr"rnoqtinld

cd fall, de avizarea ISU este legislalie clar5, un C[min Cultural sub 200 de persoane qi sub 600 mp nu are

nevoie de avizare ISU. Fa15 de investiliile cu hidranlii qi filtrele de epurare la Mdrd;eqti, aldta timp cAt nu

trece niciun fel de ap5, nu cred cd se cade sd facem acea investilie. Nu o sd luam to{i bani de acolo.

Rugdmintea mea este ca la umdtoarea Eedin!6 sE punem iard;i in dezbare acel amendament. Am vorbit ;i
cu domnul contabil care mi-a comunicat cd pentru sumele respective nu s-a lbcut niciun fel de contractare.

Domnul Cucu lon intreabd dacd este beneficS acestd investilie de cumpirare a veselei pentru Cdmin.
Domnul Alexandru Bogdan Cezar spune cd este foarte util6. Oamenii din comunitate nu trebuie sd

mai meargS si imprumute veselS, mese Ei scaune cind noi le avem pe ale noastre. Dar dumneavoastrd
crede{i c[ este utild investitia in acele filtre qi hidranli care nu-qi au niciun rost?. Eu am ardtat cf, cele doud
impedimente la care s-au lEcut referire qedinla trecuti nu mai existd qi nu inleleg de ce v[ opuneli.

Domnui Cucu Ion afinni cd nu crede cd acel Cdmin poate sd funclioneze numai cu avizare lSU.
Domnul Alexandru Bogdan Cezar spune cd acel Cdmin va funcliona cu avizare de la Primlrie sau

Consiliul Local.
Domnul primar spune cd intradevdr avem in lista de investilii suma de 80.000 lei la investilia

Alimentare cu apd Mardqe;ti. Era vorba de schimbarea hidranlilor. Eu am discutat cu proiectantul ;i se

lucreazd la o situalie in care spune cd este posibil sd oblinem avizul de la ISU f6ri schimbarea hidranlilor,
ceea ce ar insemna cd nu o sd mai folosim banii din bugetul local. Putem sd lu6m de acolo, insd trebuie si
mai agteptlm ca si avem un r[spuns concret din partea proiectantului. Sunt de acord qi eu sd avem vesela
noastri proprie. Am vdzut aceast6 necesitate cu ocazia organiz[rii festivalului.

in continuare, domnul Cojocaru Ioan spune c[ vrea sd informeze Consiliul Local cu privire la cdteva
adrese pe care le-am inaintat primdriei cu sume necesare Colegiului. in ultima qedin!6 a Consiliului de
Administralie a fost propusd o comisie qi comisia respectivd a {bcut un raport mai detaliat cu necesarul de
reparalii la clddirile ce aparfin Colegiului. A fost vizitatb, fiecare unitate gcolard in parte Ei s-a inaintat un
raport cu sume estimative care ar fi necesare. Evident, acestea nu sunt bdtute in cuie, dar pentru informarea
dumneavoastr6 le aduc la cunostintd.



La $coala Cimnaziald Mirdqeqti sunt necesare reabilitarea instalaliilor electrice ;i termice. La

instalafia termicS, dupl cum Eti1i, in februarie am aprobat achizilionarea unei centrale termice care a fost

achizi\ionati qi montatd.
Domnul Alexandru Bogdan Cezar afim[ cd nu se poate vorbi de reabilitare termic6 atdta timp cOt

geamurile sunt spafte.
Domnul Cojocaru Ioan spune cd ajungem qi acolo, insd nu mi-ali dat voie sd termin. Pentru geamuri

;i uqi termopan au estimat colegii suma de 50.000 lei ca fiind necesari. Pentru construirea zidului de

proteclie in partea de vest a clldirii s-a estimat suma de 30.000 lei. Acest zid este necesar pentru a primi
avizul lsU. S-a mai prevdntt refacerea perelilor interiori cu rigips qi reabilitarea invelitoarelor din tabld.

La qcoala I-lV de la Pia15 este vorba de reabilitare qaqpantd, refacere canalizare, reabilitarea intalaliei

electrice gi refacerea coqului de fum. La sala de sport este necesar6 refacerea acoperiqului. In urmd cu 2

ani de zile aveam un plan pentru construirea unui teren de minifotbal.
Domnul Alexandru Bogdan Cezar intreabd dacd sala de sport nu merge pe autofinanlare. Din cdte

qtiu se taie chitanle pentru inchiriere, la care domnul Cojocaru ioan spune cd din inchiriere rezulti sume

foarle mici, modice.
Domnul primar afirmd cd solulia este foarte simpld la acoperig. AcoperiEul eurge pe la imbin[ri.

Este o solulie care ajunge undeva \a 2.500 lei. La $coala de Ia Mdrd;eEti a fost depus proiect pentru

efi cientizare energetic6?.
Domnul Cojocaru Ioan spune cd a fost depus un astfel de proiect, dar qtili foarte bine ce este cu

aceste proiecte.
Domnul Sanislav Florin Lucian spune cd la acest gen de probleme trebuie sA cerem opiniile

specialiEtilor. Trebuie sd se urce cineva de meserie acolo pe acoperiE sd ne spund ce trebuie ltcut. Si
vedem dacd mai avem pe ce da cu solufia. DacS tabla este deteriorat[?.

Domnulprimar spune cd problema este la imbindri. Acolo sunt panouri sandwichi.
Domnul Mar"tinescu Grigore Claudiu afirmd cd doi cetdleni cu handicap solicitd un sprijin la

Prim6rie pentru achizilionarea a doud scaune cu rotile. Este vorba de doamna Cord qi domnul Muta.
Domnul Gogan Ion Pere apune cd va oferi un scaun cu rotile in condilii foarte bune.
Domnul primar spune cI s-a discutat Ei cu o Asocialie din Germania in acest sens.
Domnul Virzob Toader spune ci va vorbi gi dAnsul cu Fundalia Tabor, iar in 2-3 sdptimdni vor fi

aduse aceste scaune.
Domnul Martinescu Grigore Claudiu intreabd dacd se poate face ceva cu drumul cdtre Gdrddneasa.

De la fintdnd in sus am discutat cu Primdrie Ponoarele Ei avem promisiuni.
Domnul pdrnar afirrnd c6. analizdm acest aspect gi sperdm sd gisim o soluiie.
Domnul Sanislav Florin Lucian intreabd ce se intampld cu toaletele din piafn.
Dornnul viceprimar spune cd s-au depus documentafiile pentru avize la culturd Ei CEZ. Aici

dureazdmai mult. Am primit tdrziu memoriile tehnice ce se depun pentru avize din partea proiectantului.
Domnul Sanislav Florin Lucian intreabd dacd s-a terminat proiectarea.
Domnul viceprimar afirmd cd a discutat cu proiectantul gi mi-a comunicat cd luni o s6-l depund.

Momentan nu-l avem.
Domnul Sanislav Florin Lucian intreabd pe ce criterii s-a atribuit acestd lucrare. Eu am vdzut cd,

firma are cod CAEN producere de energie electricd si nu a avut lucr5ri de construclii. Cel pulin aqa
afiqeazdpe site. Cum s-a ficut atribuirea?. De asta se intampld chestiunile astea. Lucrdm cu oameni care
nu stiu procedurile. Ddm lucrdrii de construli la firme care se ocupd cu energia electricd.

Domnul primar spune ca a fost o procedur[ cu oferte de pre!. Nu am ficut atribuire directd.
Domnul Sanislav Florin Lucian spune cd nu poate sd vin[ o firmd sd ia lucr6ri de construclii daca

nu are niciun fel de experienld in domeniu Ei nici mdcar cod CAEN activat la datalicitalie. La o sapiamdna
dupa ce a avut loc licitafia, eu am verificat, iar firma asta nu a ar,ut activitate deloc. lntr-un singur an a ar,ut
a cifrd de afaceri 50.000 lei. E o firm5 fantomi care nu a existat. Solicit ca pentru sedinla ordinard
urmdtoare sd fie pusd la dispozilie copia dosarului de achizilie.

Domnul Ciochind soliciti explicalii cu privire la starea drumurilor de la Md.r6EeEti.
Domnul primar afirmd cd s-a discutat cu ofilerul de caz care ne-a comunicat ci r-a frcut referatul

cdtre procuror cu propunerea de trimitere in judecatd.



Domnul Berbec Dorel spune cd atunci c0nd a sdpat apa s-a ajuns pdnd la !evi. Noi avem poze. Sd

punem ;i aceste poze ladomnul procuror.

Domnul viceprimar afirm6 c[ cei de la lnspeclia in Construcfii ne-au spus cd pe calamitdli nu avem

ce cduta pentru c[ este litigiu.
bomnul Virzob Toader intreabi dacd pe drumul spitalului, unde s-a ficut asfaltarea, de la curbd

pind sus, nu se face zid de proteclie?. ,. ,' 
Domnul viceprimar afirm6 c[ s-a frcut notd de constatare cu dirigintele de gantier. S-a discutat qi

cu proiectantul gi se va realiza un zid de sus{inere acolo.
Domnul Cucu lon intreab[ cum stdm cu banii pentru iluminatul public. Avem bani sau nu s5

pldtim, este necesar sd facem un program?.
Domnul viceprimar spune cb momentan stdm bine.

Domnul primar afirmd ci a discutat Ia minister ?n leglturi cu proiectul depus pentru iluminat. Nu

au avut oameni pentru selectarea proiectelor. Acum au contractat o firm[, un conso(iu, care sd selecteze

proiectele depuse de c6tre toate UAT-urile din 1ar6.
Domnul Cucu lon spune c[ toate UAT-urile din lard au inceput sd facd economie la curent. La noi

incep qi qcolile Ei o sI fie consum mare de curent.- 
Domnul Alexandru Bogdan Cezar spune ca UAT-rile din !ar[ care nu au pus ldmpile LED fac

economii.
Domnul Cucu Ion spune ci la Glogova sunt puse ldmpi LED qi tot se face econimie de curent.

Seara la ora 1 1 :00 se sting, iar dimineala la ora 04:00 se aprind.
Domnul Sanislav Florin Lucian intreabd ce facem, linem oameni ca in comunism cu lumina stins6.
Domnul Cucu Ion spune cd a pus in dezbatere acestd probleml ca sd gtim cum stlm. Spre exemplu

putem sd renufdm la un st61p gi si funclioneze iluminatuldin doi in doi stAlpi.

Drept pentru care am incheiat prezentul proces - verbal.

Pre;edinte de qedin{[o General,
Curelea Vjbtor Sabin


